

# **Roverforum 2010**

## Protokoll

Roverforum ble avholdt 1-3 oktober 2010 i Bergen. Møtelokalet var Storetveit skole.

## **Saksliste**

### Sak 1 – Konstituering

- 1.1 Valg av ordstyrer
- 1.2 Valg av valgkomite
- 1.3 Valg av tellekorps
- 1.4 Valg av to referenter
- 1.5 Valg av to delegater til å underskrive protokollen
- 1.6 Valg av redaksjonskomité

### Sak 2 – Godkjenninger

- 2.1 Godkjenning av representanter
- 2.2 Godkjenning av forretningsorden
- 2.3 Godkjenning av innkalling.

### Sak 3 – Saker KS ønsker innspill på fra Roverforum

- 3.1 Notat fra KS

### Sak 4 – Endring av lover og retningslinjer

- 4.1 Speiderløftet tilpasset forskjellige religioner
- 4.2 Likestilling – utvidelse
- 4.3 Aldersendring for medlemmer av gruppetinget
- 4.4 Endring i nøkkel for antall delegater
- 4.5 Ungdomskvotering

### Sak 5 – Eiendom og endring av speiderloven

- 5.1 Avhending av Ingelsrud
- 5.2 Tredalen, Solstølen og Ingelsrud – Satsing på tre speidersentre.
- Sak 5.3 Endring av speiderloven

Sak 6 – Strategisk plan

6.1 Strategisk plan 2011-2012

Sak 7 – Henstilling

Sak 8 – Valg

8.1 Valg av prosjektgruppe

8.2 Valg av to representanter til Speidertinget

### **Roverforums arbeidsform**

Før forumet startet ble det gjennomført et påvirkningstorg sammen med delegatene fra speiderforum. Her ble følgende saker presentert: Strategisk plan 2011-2012, lovendringer og eiendom. Disse sakene ble presentert av medlemmene i prosjektgruppen for roverforum, representanter fra Komité Speiding og Speiderstyret. Under saksgangen ble de ulike sakene lagt kort frem av ordstyrer og representanter fra Komité Speiding og Speiderstyret supplerte når det var nødvendig. Sak 3 ble presentert av Arne Nørstebø fra Komité Speiding. Alle sakene ble diskutert i plenum. Sak 4 og Sak 5 ble diskutert i mindre diskusjonsgrupper med ca. 5 delegater i hver, en representant fra gruppen presenterte synspunktene som var kommet frem i gruppediskusjon, før plenumsdebatt. 4.4 og 4.5 ble diskutert samtidig i plenumsdebatt. Fra hver av diskusjonsgruppene ble det bestemt en delegat som skulle være i en redaksjonskomité sammen med prosjektgruppen. Meningene og synspunktene som kom frem i plenumsdebattene ble tatt med inn i redaksjonskomiteens arbeid. Redaksjonskomiteen utarbeidet resolusjoner som var til votering på søndagen. Disse ble lagt frem av ordstyrer i plenum før votering. Eventuelle spørsmål ang. resolusjonene ble besvart av ordstyrer og representanter fra Komité Speiding og Speiderstyret. Disse er ikke nødvendigvis oppført i listen over de som hadde ordet i de respektive sakene.

Underveis i forumet ble det informert om at det skulle gjennomføres valg til prosjektgruppe for neste roverforum samt to delegater til speidertinget. Valgkomiteen oppsøkte og intervjuet aktuelle delegater. De fikk også presentere sin innstilling på søndag.

## Sak 1 Konstituering

### 1.1 Valg av ordstyrer

Prosjektgruppen foreslår:

Marius Walmann (Prosjektgruppen)

Rebekka Olafsen Aarum (Prosjektgruppen)

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 1.2 Valg av valgkomité

Prosjektgruppen foreslår:

Ingeborg Engh (Sør-Trøndelag)

Hans Christian Egeland (Vesterlen)

Tone Ødegaard (Follo)

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 1.3 Valg av tellekorps

Prosjektgruppen foreslår:

Johanne Prestegård (Sørlandet)

Steinar Apeland (Vesterlen)

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 1.4 Valg av to referenter

Prosjektgruppen foreslår:

Martha Lindaas (Prosjektgruppen)

Kine Løland Rege (Prosjektgruppen)

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 1.5 Valg av to delegater til å underskrive protokollen

Prosjektgruppen foreslår:

Erling Husby (Sør-Trøndelag)

Ida Jenssen (Grenland)

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 1.6 Valg av redaksjonskomité

Prosjektgruppa ønsker en fra hver diskusjonsgruppe. Delegationene gis 2. min til å velge. Følgende delegater ble foreslått:

Ida Henriette Lervik Kiledal, Jenny Lorita T. Buenaventura, Vidar Nyløkken Hagen, Lars Magnus Langholm, Carina Birgitte Stenseth Lund, Hans Christian Egeland, Eirik Ulltang Birkeland, Mats Brunsvik og Ingvil Romstad Hem.

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

## Sak 2 – Godkjenninger

### 2.1 Godkjenning av representanter

Prosjektgruppen foreslår:

Godkjennes i henhold til retningslinjene.

Frafall fra delegat nr 12, 18 og 19.

47 stemmeberettigede.

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 2.2 Godkjenning av foretningsorden

Prosjektgruppen foreslår:

Foretningsorden godkjennes.

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### 2.3 Godkjenning av innkalling

Prosjektgruppen foreslår:

Innkalling godkjennes

**Vedtak:** Godkjent ved akklamasjon.

### Sak 3 – Saker KS ønsker innspill på fra Roverforum

Se vedlegg 4: Notat til fra Roverforum til Komité speiding "Svar til KS"

#### 3.1 Oppfølging av notat fra sist Roverforum

Følgende hadde ordet i saken:

Eirik Ulltang Birkeland og Ingeborg Engh.

#### 3.2 Roverleir 2012

Følgende hadde ordet i saken:

Jon Lunder, Ingeborg Engh, Ingrid Rabben, Tone Ødegaard, Rebekka Olafsen Aarum, Ingvil Romstad Hem, Jan Wilhelm Kleiven, Kine Løland Rege, Vegard Stålesen, Jenny Lorita T. Buenaventura, Henrik Haukefer Hauan, Hans Christian Egeland, Ida Henriette Lervik Kiledal, Marius Walmann, Arne Nørstebø, Carina Birgitte Stenseth Lund, Caroline Johannessen Nicolaysen, Mats Brunsvik, Guro Skjæveland Paulsen og Hallgeir Ørholm Hustad.

#### 3.3 Samarbeid med KM-rovere og rover 5-kamp

Følgende hadde ordet i saken:

Carina Birgitte Stenseth Lund, Erling Husby, Kine Løland Rege, Jan Wilhelm Kleiven, Guro Skjæveland Paulsen, Jenny Lorita T. Buenaventura, Ingvil Romstad Hem, Tone Ødegaard, Jon Lunder, Ida Henriette Lervik Kiledal og Henrik Haukefer Hauan, Hans Christian Egeland, Ingeborg Engh, Marius Walmann og Mats Brunsvik.

#### 3.4 Notat om roverdemokrati

Følgende hadde ordet i saken:

Ingeborg Engh, Carina Birgitte Stenseth Lund, Mats Brunsvik, Marius Walman, Marius Andre Mannes, Kamilla Myrvåg Assev, Vegard Stålesen, Vidar Nyløkken Hagen og Jenny Lorita T. Buenaventura.

#### 3.5 Justering av roverprogrammet

Følgende hadde ordet i saken:

Carina Birgitte Stenseth Lund, Ingeborg Engh, Kamilla Myrvåg Assev, Lars Magnus Langholm, Karianne Føyner, Erling Husby, Mats Brunsvik, Henrik Haukefer Hauan, Marius Walmann, Rebekka Olafsen Aarum, Jon Lunder og Ida Henriette Lervik Kiledal.

### 3.6 Roverlogg

Følgende hadde ordet i saken:

Carina Birgitte Stenseth Lund, Hallgeir Ørholm Hustad, Jon Lunder, Jenny Lorita T. Buenaventura, Lars Magnus Langholm, Eirik Ulltang Birkeland, Henrik Haukefer Hauan, Ingeborg Engh, Marius Walmann, Vegard Stålesen og Mats Brunsvik.

**Vedtak:** Notatet ble enstemmig vedtatt. 47 stemmeberettigede.

## Sak 4 – Endring av lover og retningslinjer (speidertingssak 5)

### 4.1 Speiderløftet tilpasset forskjellige religioner (speidertingssak 5.1.1)

Følgende hadde ordet i saken:

Carina Birgitte Stenseth Lund, Hans Christian Egeland, Guro Skjæveland Paulsen, Eirik Ulltang Birkeland, Marius Walmann, Lars Magnus Langholm, Karianne Føyner, Mats Brunsvik og Jenny Lorita T. Buenaventura.

Resolusjonsforslag:

*Roverforum stiller seg bak speiderstyrets innstilling om ikke å vedta endring av speiderløftet, §1-7 i grunnreglene. Forumet ser ikke nødvendigheten av endringen, da vi mener dette allerede er ivaretatt av §1-5-2.*

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt. 47 stemmeberetige.

### 4.2 Likestilling – utvidelse (speidertingssak 5.1.2)

Følgende hadde ordet i saken:

Guro Skjæveland Paulsen.

Resolusjonsforslag:

*Roverforum stiller seg bak speiderstyrets forslag om utvidelse av likestillingsprinsippet.*

**Vedtak:** Forslaget ble godkjent. 45 stemmer for, 0 stemmer mot og 2 blanke stemmer.

### 4.3 Aldersendring for medlemmer av gruppetinget (speidertingssak 5.2.1)

Følgende hadde ordet i saken:

Lars Magnus Langholm, Ingvil Romstad Hem, Ingeborg Engh og Guro Skjæveland Paulsen.

Resolusjonsforslag:

*Roverforum stiller seg bak speiderstyrets forslag om å senke aldersgrensen for medlemmer av gruppetinget fra 15 til 12 år. Forumet ser store fordeler ved å være medlem av LNU, og ønsker derfor at forbundet tilpasser seg deres medlemskrav.*

**Vedtak:** Forslaget ble godkjent. 43 stemmer for, 2 stemmer mot og 2 blanke stemmer.



#### 4.4 Endring i nøkkel for antall delegater (speidertingssak 5.2.7)

Følgende hadde ordet i saken:

Mats Brunsvik, Ingeborg Engh og Carina Birgitte Stenseth Lund.

Resolusjonsforslag:

*Roverforum stiller seg bak speiderstyrets forslag om endring i nøkkel for antall delegater pr krets/korps.*

**Vedtak:** Forslaget ble godkjent. 43 stemmer for, 0 stemmer mot og 4 blanke stemmer.

#### 4.5 Ungdomskvotering (speidertingssak 5.2.8)

Følgende hadde ordet i saken:

Mats Brunsvik, Ingeborg Engh og Carina Birgitte Stenseth Lund.

Resolusjonsforslag:

*Roverforum stiller seg bak speiderstyrets forslag om ungdomskvotering til speidertinget.*

**Vedtak:** Forslaget ble godkjent. 43 stemmer for, 0 stemmer mot og 4 blanke stemmer.

## Sak 5 – Eiendom og endring av speiderloven

### 5.1 Avhending av Ingelsrud (speidertings sak 7.1.1)

Følgende hadde ordet i saken:

Ida Henriette Lervik Kiledal, Jenny Lorita T. Buenaventura, Vidar Nyløkken Hagen, Lars Magnus Langholm, Carina Birgitte Stenseth Lund, Hans Christian Egeland, Eirik Ulltang Birkeland, Ingvil Romstad Hem, Ingeborg Engh, Mats Brunsvik, Martine Myhre, Henrik Haukefer Hauan, Tone Ødegaard, Martin Kokkin, Jon Lunder og Kristine Fredriksen.

Resolusjon:

*Roverforum foretok en avstemning over speidertings sak 7.1.1, avhending av Ingelsrud.*

Kine Løland Rege ber om skriftlig valg.

**Vedtak:** Forslaget ble ikke godkjent. Roverforum stiller seg ikke bak speiderstyrets innstilling. 13 stemmer for, 23 stemmer mot og 11 blanke stemmer.

### 5.2 Tredalen, Solstølen og Ingelsrud – Satsing på tre speidersentre (speidertings sak 7.2)

Følgende hadde ordet i saken:

Eirik Ulltang Birkeland, Martine Myhre, Jon-Øyvind Windstad, Mats Brunsvik, Kine Løland Rege, Ingeborg Eng og Jon Lunder.

Resolusjon:

*Roverforum foretok en avstemning over speidertings sak 7.2, Tredalen, Solstølen og Ingelsrud – Satsing på tre speidersentre.*

Magnus Engen Dale ber om skriftlig valg.

**Vedtak:** Roverforum stiller seg ikke bak speiderstyrets innstilling i saken. 16 stemmer for, 15 mot og 16 blanke stemmer.

### 5.3 Endring av speiderloven (speidertings sak 7.3)

Følgende hadde ordet i saken:

Jenny Lorita T. Buenaventura, Jan Wilhelm Kleiven, Erling Husby, Ingvil Romstad Hem, Jon Lunder, Carina Birgitte Stenseth Lund og Kine Løland Rege.

Delegatene virket positive til saken, og mente at det blir mer fleksibelt med en slik lov, og at den legger mer ansvar på den enkelte speider. Noen mente at dette bidrar til å legge mer press på speiderne til å bekjenne seg til en tro. Det ble påpekt at det ikke må være en religiøs tro, men en tro. Et innspill gikk på at det er naturlig å endre både lov og løfte, ikke bare en av dem. Andre mente imidlertid at dette er flisespikking og at dagens løfte er godt nok.

Forslag 1 var delegatene både for og imot, mens forslag 2 ikke var aktuelt.

Det ble dessverre ikke gjennomført votering på denne saken.

## Sak 6 – Strategisk plan

### 6.1 – Strategisk plan 2011-2012

Følgende hadde ordet i saken:

Martha Lindaas, Eirik Ulltang Birkeland, Lars Magnus Langholm, Ingeborg Engh, Carina Birgitte Stenseth Lund, Mats Brunsvik og Henrik Haukefer Hauan

De fleste innspillene som kom var positive, og det var ingen av delmålene som det var ønskelig å endre. Det ble stilt spørsmål til V-6, om at roverlagene skal være en rekrutteringsstall for ledere til gruppene. Her var det ulike oppfatninger om hva en rover skal være og gjøre. Et innspill kom også om regionale arrangementer, der noen mente at det er lettere å møte opp på det som skjer lokalt. Noen ville også ha regionale 5-kamper igjen, men er kom et innspill om at de regionale 5-kampene ikke burde være kvalifisering for nasjonal 5 kamp, da dette ikke alltid er mulig.

Vi fikk dessverre ikke gjennomført votering på denne saken, men etter innspillene å dømme var folk flest positive.

Sak 7 – Henstilling - §2-5-2 utsending av saksdokumenter til Speidertinget

Forslaget lyder: *Speidertinget har ordinært møte hvert annet år. Saksdokumenter og sakliste sendes tingets medlemmer minst seks uker før møtet, lovforslag minst to måneder før møtet.*

Forslagsstiller: Speider og roverforum 2010

Forslagstillersbegrunnelse: Se vedlegg 5: Henstilling med begrunnelse.

Følgende hadde ordet i saken: Ingeborg Engh og Carina Birgitte Stenseth Lund.

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt. 47 stemmeberettigede.

## Sak 8- Valg

### 8.1 Valg av prosjektgruppe

Valg av prosjektgruppe til Roverforum 2012. Gruppen velges ut i fra §4.2 i Retningslinjene for Roverforum:

*”Roverforum velger fire av forumets valgte representanter for kretsene (jfr. pkt. 3), to gutter og to jenter, til å sitte i neste roverforums prosjektgruppe. Det skal også velges to gutter og to jenter som varamedlemmer, men disse møter kun hvis noen av prosjektgruppens medlemmer må trekke seg”*

Disse stiller til valg:

Erling Husby (Sør-Trøndelag)

Vegard Stålesen (Sørlandet)

Ann-Elin Mortensen (Gudbrandsdal)

Jenny Lorita T. Buenaventura (Romeriket)

Mats Brunsvik (Sogn og Fjordane)

Guro Skjæveland Paulsen (Vestfold)

Eirik Ulltang Birkeland (Sogn og Fjordane)

Kamilla Myrvåg Assev (Sunnmøre)

Carina Birgitte Stenseth Lund (Vesterlen)

Valgkomiteen innstiller:

Vegard Stålesen (Sørlandet)

Jenny Lorita T. Buenaventura (Romeriket)

Guro Skjæveland Paulsen (Vestfold)

Eirik Ulltang Birkeland (Sogn og Fjordane)

**Vedtak:** Disse ble valgt til prosjektgruppe for roverforum 2012, med varamedlemmer

### Prosjektgruppe:

Vegard Stålesen (Sørlandet)  
Jenny Lorita T. Buenaventura (Romeriket)  
Guro Skjæveland Paulsen (Vestfold)  
Eirik Ulltang Birkeland (Sogn og Fjordane)

### Vara:

Mats Brunsvik (Sogn og Fjordane)  
Erling Husby (Sør-Trøndelag)  
Carina Birgitte Stenseth Lund (Vesterlen)  
Kamilla Myrvåg Assev (Sunnmøre)

## 8.2 Valg av to representanter til Speidertinget

Valg av to representanter som skal representere Roverforum på Speidertinget 2010. Delegatene velges ut fra §2.9 i Retningslinjene for Roverforum:

*”Roverforumet velger to av sine representanter, fortrinnsvis en gutt og ei jente, til å representere Roverforum på Speidertinget. Det velges også personlige vararepresentanter, fortrinnsvis en gutt og ei jente. En av representantene og vararepresentanten skal være i alderen 16 – 20 år ved utgangen av det kalenderåret Speidertinget holdes, og en av representantene og vararepresentanten skal være i alderen 16 – 25 år ved utgangen av det kalenderåret Speidertinget holdes.”*

### Disse stiller til valg:

Mats Brunsvik (Sogn og Fjordane)  
Ida Henriette Lervik Kiledal (Sørlandet)  
Vidar Nyløkken Hagen (Gudbrandsdalen)  
Tone Ødegaard (Follo)  
Hans Christian Egeland (Vesterlen)

Valgkomiteen innstiller:

Ida Henriette Lervik Kiledal (Sørlandet)

Vidar Nyløkken Hagen (Gudbrandsdalen)

**Vedtak:** Disse ble valgt som roverforumdelegater til Speidertinget 2010, med vara.

Delegater til speidertinget 2010

Tone Ødegaard (Follo)

Vidar Nyløkken Hagen (Gudbrandsdalen)

Varadelegater til speidertinget 2010

Ida Henriette Lervik Kiledal (Sørlandet)

Mats Brunsvik (Sogn og Fjordane)



### Møteledere

Marius Walmann

*Marius Walmann*

Rebekka Olafsen Aarum

*Rebekka Olafsen Aarum*

### Referenter:

Martha Lindaas

*Martha Lindaas*

Kine Løland Rege

*Kine Løland Rege*

### Valgt av roverforum til å underskrive protokollen

Erling Husby

*Erling Husby*

Ida Jensen

*Ida Jensen*

### Vedlegg til protokollen

Vedlegg 1: Deleatliste

Vedlegg 2: Resolusjonsforslag

Vedlegg 3: Forretningsorden

Vedlegg 4: Notat til fra Roverforum til Komité Speiding "Svar til KS"

Vedlegg 5: Henstilling med begrunnelse